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Abstract (en)
The method involves melting two consumable electrodes (12) in a water-cooled mould (10). The electrodes have a diameter larger than size of an
annular gap (15) formed between a portion of mould and a mandrel (17). A T-shaped flaring (11) is formed in an area of consumable electrodes. An
inner diameter of cast ingot (18) is formed by water-cooled mandrel that is introduced into mould. The diameter of mandrel is downwardly tapered in
an area of a metal liquid level (27) of a liquid heel (14). The liquid level of metal is adjusted below a level of flaring. An independent claim is included
for production system of hollow cast ingots.

Abstract (de)
Für die Herstellung von Hohlblöcken (18) werden mindestens zwei Abschmelzelektroden (12) mit einem Durchmesser (D) des mindestens 1,0-
fachen der Wandstärke der Hohlblöcke (18) in einer kurzen wassergekühlten, im Bereich der Abschmelzelektroden (12) insbesondere T-förmig
erweiterten Kokille (10) abgeschmolzen, wobei durch einen von oben in die Kokille (10) eingebauten Dorn (17) mit einer Konizität von mindestens
1,5 % die Innenwand des Hohlblocks (18) gebildet wird und das Niveau des Schmelzsumpfes (14) unterhalb der T-förmigen Erweiterung (11) der
Kokille (10) gehalten wird.
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